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Miljöhuset 
Återigen påminner vi samtliga medlemmar om 
att inte fylla kärlen så att locken inte går att 
stänga helt. Vi har fått klagomål från VA Syd 
att vissa kärl är överfulla. Vi bedömer att vi har 
tillräckligt antal kärl, men att vi måste bli bättre 
på att fördela avfallet och att trycka ihop eller 
vika ihop kartonger etc. 
 
 
 
 
 

  Årsstämma 
Välkomna på årsstämman den 22 augusti kl. 
18.30. Kallelse är utskickad. 
Årsredovisningen finns tillgänglig på Nabos 
portal att läsa. På stämman kommer 
årsredovisningen att visas på stor skärm. De 
som trots detta önskar en printad version 
ombeds kontakta styrelsen på 
mail@brfingrid.com. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Bestäms efter årsstämman. 
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